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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Na jakie cele zostały wydane pieniądze, które zasilały projekt rowerów miejskich? 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


